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Abstract (en)
A motor car for the transport of passengers has at least one wagon body (1), a driver's cab (2), a drive assembly (3) and two sets of running gear (4,
5). In order to be able to join together many kinds of motor car with the smallest possible number of standard elements, the driver's cab (2), the drive
assembly (3) and a drivable set of running gear (4) form an independent drive unit (A) which can be coupled to the wagon body (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Triebwagen zur Personenbeförderung weist mindestens einen Wagenkasten (1), einen Führerraum (2), ein Antriebsaggregat (3) und zwei
Fahrwerke (4, 5) auf. Um mit möglichst wenigen Standardelementen viele Triebwagenarten zusammenstellen zu können, bilden der Führerraum
(2), das Antriebsaggregat (3) und ein antreibbares Fahrwerk (4) eine eigenständige Triebkopfeinheit (A), die an den Wagenkasten (1) kuppelbar ist.
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